
Närvarande

1. Mötets öppnande

Styrelseordförande Careen True öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

2. Val av justerare

Till justerare utsågs Janne Hedström.

3. Genomgång och godkännande av tidigare protokoll

Tidigare protokoll gicks igenom och godkändes.

4. Genomgång och godkännande av dagordning

Utskickad dagordning godkändes.

5. Ekonomirapport

Kassören Maggan Ersson redogjorde för resultat- och balansrapport samt samma för projekten.

Kostnader för SM-veckan blev cirka 206000:-

Budgeten för 2025 är inte klar ännu.

6. IT- och Hemsida

Det har inte hänt så mycket. Svarat på kostnaderna för Cogwork.

Rapport från Dartstatistik: Det finns en ny och tydligare mejladress för alla TK att skicka in ett nytt

tävlingsärende till rätt mejladress. Alla TK är informerade om denna mejladress.

Detsamma gäller för alla SK som skickar in ett nytt serieärende till rätt mejladress. Alla SK är

informerade om denna mejladress.

7. Media- och kommunikation

Mycket från SM har publicerats på våra sociala medier. Det har kommit upp frågor från spelare om

man får använda de fotografier som fotografen tog. Man bör kolla med honom innan man gör det.

8. FK Senior/junior

Styrelsemöte

Svenska Dartförbundet

Mötesnummer 13

Datum & tid 2025-03-10 18:00 - 20:00

Ledamöter

Careen True (Video)

Janne Hedström (Video)

Maggan Ersson (Video)

Ricky Nauman (Video)

Sibyl Lindgren (Video)

Suppleanter

Benny Bresciani (Video)

Jennie Norberg (Video)

Magnus Jonsson (Video)

Ulrika Hellström Olsson (Video)

Adjungerade

Camilla Rehnlund (Video)

(Anmält förhinder)
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Rapport från FK Mikael Rehnlund.

Två team managers (TM) har utsetts. För damerna blir det Viveca Träff och för herrarna blir det Jens-

Patrik Sjögren. Vi har tillsammans tittat på TM kontraktet och kommit överens om några saker vi vill

ändra på eller stryka. Careen True och Ricky Nauman tittar på dessa förslag.

Vi kommer att jobba tillsammans med de aktiva och ha kontinuerliga möten varannan vecka via teams

var för sig och en gång i månaden tillsammans alla tre. Självklart har vi löpande kontakt under tiden

emellan också. Vi har alla lite olika syn på elitsatsning vilket kommer att göra oss starkare framåt.

Vi har ett avhopp i damgruppen som snart ersätts av en ny aktiv. Herrarnas grupp är intakt och

träningen fortgår. Jag antar att ni inte kunnat missa Andreas Harryssons historiska bedrift att vinna tre

olika tävlingar i Modus super series. Han är den första spelare som gjort detta och är även den spelare

som vunnit flest gånger numera. Det är de aktiva som är ansiktet utåt för svensk dart och därför

tycker vi det är viktigt att kunna hjälpa dem så mycket som möjligt. Den reklamen svensk dart får från

sådana här bedrifter, är den absolut bästa marknadsföringen. 

Jag har tagit kontakt med DDU för att se över bro kampen. Vi har några bra förslag.

Möte med Anders Östman GodartsPro som gärna vill hjälpa oss i elitsatsningen.

FK för juniorer Susianne Hägvall var på SM och stöttade juniorerna.

Beslut

(13-1)

Omarbeta kontrakten för TM enligt förslag från dem och FK

Ansvarig: Ricky Nauman • Klar senast: 2025-03-18

9. Juniorer

Nästa tävling för juniorer är den 26-27 april och kommer att spelas i Trångsund.

Det har kommit en del frågor om varför juniorer under 13 år finns i rankinglistorna.

RF drar gränsen mellan barn och ungdom vid 13 år. RF har inga problem med att barn tävlar men vill

inte att barn rankas.

Undgomar under 13 år får finnas i resultatlistor men inte i rankinglistor.

Janne Hedström pratar med Frank Arkbo om att lägga in en spärr i Dartstatistik.

Beslut

(13-2)

FS beslöt att ungdomar under 13 år får inte finnas i rankinglistor. Detta bör skrivas in i våra

tävlingsbestämmelser.

Ansvarig: Jennie Norberg • Klar senast: 2025-04-11

10.SDF

Finns inget att rapportera.

11. Tävling (TK)

SM fungerade väldigt bra.

Sweden cup kommer att spelas 30 maj - 1 juni.

Tävlingsbestämmelserna är på gång.

12. Riksserie (SK)

Inbjudan till tredje sammandraget kom ut väldigt sent, detta har orsakat många problem.

SK har fått väldigt många frågor.

Förra året var Janne Hedström prisutdelare, men kan tyvärr inte i år. Finns det någon annan som kan

representera förbundet som prisutdelare?

Det blir inget slutspel för elit dam på damernas egen begäran.

Planerat slutspel för öppna elit är den 14 juni.

Avtalet med Nyköping är klart.
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13.RF

Ordföranden och generalsekreteraren har deltagit i en ordförandekonferens med RF.

Fått en del information om Idrottsarenan det nya systemet som ska ersätta IOL (Idrottonline)

14.Generalsekreterare

Rapport från generalsekreteraren Camilla Rehnlund.

Vi har fått en ny förening Kungälvs Dartsällskap.

Vi har nu fått klart med Scandic avtalet för Swopen. Dean Moss och jag med hjälp av Hans Andersson

jobbar på en inbjudan samt hemsidan för Swopen 2025

SM är genomfört och som ni alla vet så gick det mycket i ungdomens tecken.

Anders Östman var på plats och fotade hela helgen. Han gjorde också en katalog för ungdomarna i

junior gruppen med enhetlig tröja. Susianne och Nathalie har bett att få en katalog så man har bilder

på alla.

Landslagen premierades och det var många prisutdelningar att förrätta och på söndag kväll var alla

rankinglistor uppdaterade.

Vi har fått en rapport från Easymeet angående årsmötet. Det ska enligt dem fungera bra.

Biljetterna till VM i Seoul är bokade och tyvärr så är priserna något högre än vad vi trodde. Vi åker

20/9 och vi flyger till Helsingfors först och är där några timmar och sedan direkt till Seoul och där

landar vi på förmiddagen den 21/9 samma sak hem vi lämnar Seoul den 28/9 och anländer till Arlanda

den 29/9 tidig morgon.

15.Förbundsstämma

Det saknas fortfarande lite underlag till förbundstämman. Budget och verksamhetsplaner för vissa.

Anmälan, fullmakt och kallelse finns på hemsidan.

16.Uppföljning av tidigare beslut

Vi gick igenom tidigare beslut och arkiverade en del.

17. Skrivelser

Beslut från disciplinnämnden om en avstängd spelare.

Beslut från RIN angående överklagan från StDF och SSDC om bestraffningsärendet.

RIN finner därför att Förbundsstyrelsen varken i den del som avser Stockholm Super Dart Club eller

Stockholms Dartförbund har haft erforderligt stöd i gällande tävlingsbestämmelser för det

överklagade beslutet.

RIN, som beviljar prövningstillstånd i ärendet, beslutar att bifalla Stockholm Super Dart Clubs och

Stockholms Dartförbunds överklagande och att undanröja Svenska Dartförbundets styrelsebeslut den

16 december 2024. 

Beslutet togs att kreditfakturor kommer att skickas ut.

18.Övriga ärenden

Fanns inga övriga frågor

19.Nästa möte

Nästa styrelsemöte är planerat till 7 april 18.00

20.Mötets avslutande
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Ordförande tackade alla ledamöter, avslutade mötet och hälsade alla välkomna till nästa möte.

Bilagor

Undertecknare

Sibyl Lindgren (Sekreterare)

Janne Hedström (Justerare)

FILNAMN TILLHÖR PUNKT

Cogwork kostnader.pdf §6 - IT- och Hemsida (Protokoll)
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Både Jocke Kulan och jag har försökt att få fram andra svar än de som vi tidigare meddelat men 
kan inte riktigt lösa frågan. 
 
En av farhågorna har varit kostnaderna för API:er som RF kommer att debitera de system som 
inte är egenutvecklade. Här har jag haft dialog med RF och inväntar något från dem. Har 
förklarat situationen för dem och de vill gärna hjälpa oss eftersom de också ser olämpligheten i 
att använda Dartstatistik som medlemshanteringssystem. 
 
Ett annat alternativ för att undvika den kostnaden skulle vara att utveckla ett eget system. Detta 
är dyrt och kräver en helt annan budget än att få in i ett befintligt system. Vi har ju sen tidigare 
utvärderat olika system och det här är det enda system som finns där vi i förbundet tar en 
större kostnad för användandet och kan hantera systemet baserat på hur vi vill strukturera upp 
medlemshanteringen. 
 
De kostnaderna som också varit oklara har varit för om man har hemsidan via CogWork, det har 
vi inte. Det innebär att vi idag endast har kostnaden för domänen som vi tidigare haft men har 
inte kostnaderna för SiteVision.  
 
En ytterligare aspekt är huruvida vi använder licensdelen eller bara medlemsdelen. Ambitionen 
är att vi ska hantera licenser som övriga idrotter. Det här är ju kopplat till förslaget i 
fördelningsmodellen. Eftersom det inte blir fastställt innan årsmötet så är det därför ingen 
kostnad vi kan säga annat om än det vi tidigare föreslagit. 
 
Därutöver har vi kostnaderna som vi idag har till Dartstatistik för licens delen vilket skulle bli ca 
40000:- per år. Den lösningen fungerar. Däremot är den inte något som är en långsiktig hållbar 
lösning och vi har med den inte heller ett medlemshanteringssystem. 
 
Det blir således en billigare lösning med det upplägg som vi har haft och har idag än tidigare. 
Den enda oklarheten är API:erna. 
 
Vad gäller registret i Idrottsarenan så är det alltså inte ett medlemshanteringssystem. Systemet 
skapas för att ersätta bidragsdelar osv. Bifogar en schematisk bild om hur tanken är som jag 
tagit på en konferens på RF. 
 
Careen True 
 


